
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen 

Protokoll 2/14 
 
 
Møte: Kultur- og oppvekstkomiteen  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, 3. et Økern senter  

Møtetid: Mandag 03. mars 2014 kl. 17.00     
Sekretariat: 46869685  
 
 
Møteleder: Jenny Dahl Bakken, leder  
   
Tilstede: Jenny Dahl Bakken (R), Jørn Kveseth (F), 

Åsel Aili Einejord (V), Inger Synnøve 
Aasland (A) 

 

   
Forfall: Ine Mari Molteberg-Bøhn (H), Marie 

Storlykken Herland (A), Arild Holland 
(SV) 

 

   
Som vara møtte: Ingen  
   
Møtesekretær: Tina Arnesen   
 
Åpen halvtime 
Ingen møtt  
 
Godkjenning av innkalling 
Godkjent  
 
Godkjenning av sakskart 
Sak vedr Årvoll idrettslag kunne stått under informasjonspunktet slik at KO var orientert om 
at de ville få informasjon.  
 
Informasjon  
Årvoll Idrettslag og ny hall. KO etterspurte i forrige møte en orientering om status for 
idrettshall ved Årvoll skole. Bydelsadministrasjonen delte ut et informasjonsnotat vedrørende 
saken. Videre oppfølging av saken er at brevet fra Øyvind Larsen er av politisk karakter og 
bydelsadministrasjonen vil derfor ikke delta i diskusjonen. Videre er det ikke grunnlag for 
administrasjonen å øve noe press på Bymiljøetaten inntil det er avsatt midler til en ny hall.  
 
 
Eventuelt 
Ingen saker  



 
Saker behandlet under møte 
Sak 8 /14    Møteprotokoll 27. januar 2014 ................................................................................ 2 
Sak 9 /14    Budsjett 2013 - Eksterne budsjettjusteringer pr. desember ..................................... 2 
Sak 10 /14  Bydel Bjerke - Årsberetning og årstatistikk for 2013 ............................................. 2 
Sak 11 /14  Høring vedrørende plan for skatetilbud og -anlegg ................................................ 2 
 
 

Sak 8 /14    Møteprotokoll 27. januar 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokoll fra 27. januar 2014 godkjennes 
 
Vedtak 
Protokoll fra 27. januar 2014 godkjennes 
 
 

Sak 9 /14    Budsjett 2013 - Eksterne budsjettjusteringer pr. 
desember 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering   
 
Vedtak 
Kultur- og oppvekstkomiteen tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak.  
 
 

Sak 10 /14  Bydel Bjerke - Årsberetning og årstatistikk for 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i komitéer og utvalg: 

1. Årsberetning og årsstatistikk for 2013 tas til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydelsutvalget godkjenner bydelsdirektørens forslag til årsberetning for 2013. 
2. Bydelsutvalget tar årsstatistikken for 2013 til orientering.  

 
Vedtak 
Kultur- og oppvekstkomiteen tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak.  
 

Sak 11 /14  Høring vedrørende plan for skatetilbud og -anlegg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Bjerke er positive til planen og mener det er et bra initiativ å bedre forholdene for 
skating i Oslo. Bymiljøetaten har gjort et godt arbeid med å hente inn innspill fra skatemiljø 
og bydeler. Dersom Oslo kommune tilrettelegger utvalgte områder for skating kan flere utøve 
sin interesse i nærheten av der de bor og i mer egnede anlegg. I Bydel Bjerke er det flere 
områder som kan egne seg for skating.  



 
For Bydel Bjerke er det viktig at områdene som blir valgt for skateanlegg har en bra 
tilgjengelighet. Egnede områder er gjerne plasser i nærheten av skoler og/eller 
kollektivknutepunkt. Det er også viktig at områdene ikke ligger slik til at støyen blir til 
sjenanse for boligområder. Dette er to prinsipper som bør ligge til grunn for valg og utvikling 
av skateanlegg. 
 
Linderudbanen 
Linderudbanen egner seg godt til en skatepark. Området ligger i nærheten av både skoler og 
kollektivtrafikk, men heller ikke for nær boligområdene. På Linderudbanen ønsker Bydel 
Bjerke en generell utvikling med idrettshall, fotballbane og skatepark. Dette kan kombineres 
dersom man planlegger på tvers av ulike prosjekter. En slik utvikling vil også være med på å 
bygge opp under områdeløftet på Linderud-Økernbråten-Vollebekk. 
 
Et skateanlegg på Linderudrudbanen kan være i plasstøpt betong – med bowls, ramps og 
flowanlegg. Ved en utvikling av dette området er det også viktig at lyssettingen blir prioritert 
slik at området føles trygt og tilgjengelig for personer i alle aldre. 
 
Grønn åre 
Grønn åre er et utviklingsprosjekt langs turvei D6, fra Bjerkedalen park via Linderud 
idrettsbane til Veitvetparken. Langs denne traseen skal det tilrettelegges for fysisk aktivitet og 
møteplasser. Det er planlagt 6 møteplasser hvor en av dem er ved Linderud idrettsbane. 
Gjennom medvirkningsprosesser med lokal ungdom er det blitt avdekket behov for bedre 
skateplasser i nærområdet. Sommeren 2013 ble det satt opp en midlertidig skateboardrampe 
ved Linderudbanen i påvente av avklaringer rundt bruk av området. Gang- og sykkelveien 
som forbinder punktene kan tilrettelegges med forskjellige elementer, kanter eller doseringer 
som vil gjøre strekningen attraktiv for streetskate og longboard. 
 
Vollebekk torg 
Vollebekk skatetorg gir et spennende innspill til hvordan skating kan arbeides inn i 
byplanleggingen. Vollebekk torg vil ha mange kvaliteter som gjør at det kan være egnet for 
skating – som nærhet til skole og kollektivtrafikk. En eventuell utvikling av Vollebekk torg 
må planlegges slik at skatingen ikke skaper støyproblemer for boligområdene - det vil være i 
både skaterenes og i nabolagets interesse. På Vollebekk har Plan- og bygningsetaten også 
utarbeidet en veiledende plan for offentlig rom (VPOR). VPOR for Vollebekk gir føringer for 
utformingen av det offentlige rommet på Vollebekk, og prinsippene her vil også være 
gjeldende ved et eventuelt skatetorg. Bydel Bjerke synes det er et spennende innspill og 
ønsker at saken blir vurdert videre. 
 
Vedtak 
Kultur- og oppvekstkomiteen tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak.  

 
Bydel Bjerke, 03.03.2014 
 
 
 
Jenny Dahl Bakken        Tina Arnesen  
leder          sekretær 


